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Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) 
Som forelder til barn på skolen, er man automatisk en del av Foreldrerådet. Foreldrerådet velger 
representanter til Foreldrerådets arbeidsutvalg. Til sammen utgjør de et utvalg som skal ha mulighet til 
å påvirke skolehverdagen og være en konstruktiv samarbeidspartner for skolen. Utvalget er 
foreldregruppens talerør i samarbeid med skolen og skal bidra til et trygt og godt læringsmiljø for alle. 
FAU har tidligere hatt fokusområder som, uteområdet og trafikksikkerhet. Det har resultert i 
sykkelbanen, nye legestativ, ballbinge, på skoleplanen og avstignings lomme foran skolen. 
For å lykkes med forbedringsarbeid, vil det være viktig for FAU å velge seg ut noen fokusområder som 
man ønsker å jobbe med i perioden. 
Rektor har allerede startet arbeidet med et årshjul. Her har hun satt inn aktiviteter som skal skje i løpet 
av året og som FAU har ansvar for. Se vedlegg 
 

Informasjon fra rektor 
Info om oppstarten 

Fin, rolig start på skoleåret. Ingen smittevernregler eller noe ekstraordinært å forholde seg til. 

Kick off i første skoleuke. Et av tiltakene etter læringsmiljøarbeidet er at vi samler alle elever og 

voksne i Kulturrommet for å ha en felles start.  

Fin samling, snakke litt om felles regler og aktiviteter, alle ansatte fikk presentert seg, elevrådet og 

lekepatruljen presentert seg. Felles sang etc.  



Opptatt av at vi skal være en Vi- skole, så alle klasser har felles verdier og tiltak de jobber med for 

hver måned. Like regler og rutiner som alle kjenner igjen. Rød tråd. I august og september er det 

«Trygg og god skolestart» som er felles verdi. 

Inkludering – å være en del av et fellesskap er viktige verdier som går igjen i alt arbeid. 

TILHØRIGHET til skolen, en klasse eller ei lita gruppe er viktig. Særskilte behov, handicap eller om du 

er helt ny i Norge. 

Viktig i personalgruppa også. Vi har mye fokus på godt HMS-arbeid, godt arbeidsmiljø og lite fravær. 

Stor trivsel og nytilsatte eller vikarer føler seg raskt som en del av fellesskapet. Smitter over på barna 

også dette.  Fokus på dette over flere år. 

Hva kan dere foreldre og klassekontakter gjøre? 

Vær inkluderende på foreldremøtene. En del foreldre gruer seg til møtene, kanskje språkbarrierer, 

eller ikke kjenner noen. Arranger klasseaktiviteter utenom skoletid. Viktig for elevene også at de ser at 

dere foreldre har dialog. Inviter alle i bursdag. Snakk positivt om andre barn og voksne. 

Nettvett og språkbruk 

Viktige tema som vi har ekstra fokus på i starten av året. Er det ønskelig med nettvettkurs for foreldre? 

Innføringsklassene.  

Vi har hatt opptil 4 klasser på det meste. I år har vi to store klasser fra 2. – 7.trinn. 1. trinnselevene går 

i ordinær 1. klasse, men de er på egen gruppe en del timer hver uke. Oppfordrer dere til å inkludere 

barna. God læring å gå med norske elever. 

Skolen har bygd opp en solid kompetanse når det gjelder integrerings-arbeid og flerkulturelt arbeid 

ved skolen pga innføringsklassene. Smittet over til andre lærere. For elevene ved skolen vår er det 

helt naturlig at vi har et stort mangfold, og evt dårlige holdninger noen måtte ha, får de fra voksne. Slår 

hardt ned på rasistiske ytringer / holdninger. 

Ekstra tiltak rundt innf. klassene. Fritidsaktiviteter med mål om at de starter på en fritidsaktivitet innen 

de går ut av klassen. Vi samarbeider en del med andre instanser, Flyktningetjenesten osv. 

Trafikk 

Utrolig viktig for oss at barna skal komme seg trygt til skolen. Mye er bra, men vi opplever en del 

feilstopping/ kjøring. Det handler ofte om at det er for få parkeringsplasser å stoppe på. Skolen har 

gjentatte ganger forsøkt å gjøre noe med gaten rett utenfor porten. 

Mer tyngde om foreldre engasjerer seg. Vi ansatte har et annet mandat og mer bundet som ansatt i 

Kr. sund kommune enn foreldre som er brukere.  

Gå til skolen - aksjon: Ansatte registrerer. Premie til små- og mellomtrinn. 

Sykkelprøve: For mellomtrinnet. Gymlærerne administrerer. 

 

• Internasjonal vennskapsuke med trivselskveld 27.10. Åpen kveld for foreldre og 

venner.  Avspaserer fredag 28.10, men SFO åpen. 

 

• Renovering i år har vært alle innerdører som er skiftet til glassdører. Neste år står 

forhåpentligvis SFO og mat & helseavdelingen for tur. 

 

 

• Skolefotografering ved Engvig skjer i uke 37. Det blir mulig å kjøpe skolekatalog i 

etterkant 

 

Gå til skolen-aksjon 2022 



Aksjonen starter i uke 38 og vil vare i 7 uker. Hvert trinn har en uke hver. Foreldre står i denne 

perioden vakt ved følgende plasser 

• Skoleporten 

• Lyskryss Bendixensgate 

• Lyskryss kirka 

• Dr.Werringsgt./Lars Guttormsens.gt 

Foreldrekontaktene har ansvar for å sette opp vaktliste for sitt trinn. Se vedlagt skjema. 

Uke 38 – 7 trinn 

Uke 39 – 6 trinn 

Uke 40 – 5 trinn 

Uke 42 – 4 trinn 

Uke 43 – 3 trinn 

Uke 44 – 2 trinn 

Uke 45 – 1 trinn  

 

Valg av styre 

• Leder: 

• Nestleder: Elisabeth Jonassen 

• Sekretær: Karin Kulø 

• Kasserer: Hanne Elisabeth Kinsarvik 

Valg av FAU leder ble utsatt da ingen i utvalget hadde anledning til å ta på seg dette vervet. Vi ble 

enige om at man skal spørre andre foreldre utenfor gruppen 

Trafikkomité 

Trafikkomiteen skal arbeide med forskjellige forslag til hvordan en kan utbedre trafikkforholdene i 

skolesonen. Hanne Elisabeth Kinsarvik og Lana Stanovic tar på seg dette arbeidet. 

 

Neste FAU møte 

Neste FAU møte er den 18.oktober fra kl 18.00-20.00 Innkalling vil bli sendt ut i forkant. 

 


